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 Protokół nr 103/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 marca 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Na wniosek przewodniczącej rozszerzono porządek posiedzenia o następujące 
punkty: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół 
im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim do realizacji projektu „ COOL – 
Ciekawi, Otwarci, Odważni Licealiści”. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przystąpienia do projektu pod nazwą 
„Innowacyjnie i atrakcyjnie. Podniesienie jakości szkolnictwa zawodowego w 
Powiecie Nowomiejskim”. 

 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu powiatu 
nowomiejskiego za 2012r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie zmian w WPF. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,           
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w budżecie powiatu na rok 2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,            
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Komendy 
Powiatowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie zwiększenia 
zabezpieczenia wkładu własnego na rozpoczęcie realizacji zadania „Termomodernizacja 
budynków, wymiana systemu ogrzewania, wykonanie wentylacji mechanicznej i montaż 
kolektorów słonecznych w budynkach KPPSP Nowe Miasto Lubawskie”. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że  w dniu 15.03.2012r. wpłynął wniosek Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Mieście Lubawskim (stanowiący 
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załącznik nr 3). Jednostka wnioskuje o zwiększenie wkładu własnego na termomodernizację 
budynku. Dodała, że dokonano audytu energetycznego na kompleks budynków komendy 
powiatowej, który został skosztorysowany na kwotę około 1 812 246 zł / wstępnie wartość 
projektu szacowano na 1 200 000 zł/. Wyjaśniła, że środki na termomodernizację będą 
przekazane w formie dotacji do 100% kosztów kwalifikowanych przedsięwzięcia. Pani 
Skarbnik poinformowała, że jednostka zwraca się do powiatu o zwiększenie zabezpieczenia 
wkładu własnego z 25 000 zł do kwoty 40 000 zł.  
W związku z powyższym 100% wkładu własnego będzie można odzyskać po uzyskaniu 
dofinansowania z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                     
K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Pierwszym  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół im. C.K. Norwida 
w Nowym Mieście Lubawskim do realizacji projektu „ COOL – Ciekawi, Otwarci, 
Odważni Licealiści”. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C.K. 
Norwida oraz pan Michał Łapiński - osoba sporządzająca wniosek o dofinansowanie 
projektu/ 
 
Pani Starosta poprosiła o przedstawienie informacji na temat realizacji projektu. 
Pani Przeradzka – Martko poinformowała, że projekt wpisuje się w program rozwojowy 
szkoły. W ramach projektu będą prowadzone m.in. zajęcia przygotowujące uczniów do 
egzaminu maturalnego. Ponadto będą organizowane zajęcia alternatywne, które mają rozwijać  
zainteresowania naukowe uczniów. Dodała, że w zupełnie inny sposób planuje się podejść do 
kompetencji społecznych uczniów poprzez zaangażowanie ich w funkcjonowanie środowiska 
naturalnego. Dodatkowo zorganizowane zostaną warsztaty integracyjne dla uczniów klas 
pierwszych. Projekt będzie obejmował dwa lata szkolne. Pani dyrektor dodała, że ważnym 
elementem projektu jest to, iż zajęcia będą odbywały się w formie warsztatów z 
wykorzystaniem nowoczesnych technologii komputerowych. Ponadto w ramach projektu 
będą zorganizowane wycieczki edukacyjne, zajęcia językowe dla uczniów oraz zajęcia dla 
nauczycieli podnoszące m.in. ich umiejętności wychowawcze. 
Pan Wicestarosta zapytał, jaki będzie wkład własny w projekcie oraz jaki sprzęt będzie 
zakupiony w ramach powyższego projektu. 
Pani Przeradzka – Martko odpowiedziała, że wkład własny wynosi 0 zł, jest w stu procentach 
finansowany ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Natomiast jeżeli chodzi o 
sprzęt, to w ramach projektu planuje się zakupić m.in. : tablice interaktywne, projektory 
multimedialne, aparaty fotograficzne, sprzęt laboratoryjny oraz program do składania gazety. 
Ponadto dodała, że również w ramach projektu planuje się zbudowanie urządzenia fizycznego 
tj. generatora Van de Graaffa. Wyjaśniła, że duża część budżetu zostanie przeznaczona na 
zajęcia edukacyjne dla uczniów oraz na warsztaty dla nauczycieli.  
Pani Starosta poprosiła pana Łapińskiego o uzupełnienie informacji odnośnie projektu. 
Pan Łapiński wyjaśnił, że jeżeli chodzi o zakup sprzętu to działanie 9.1.2 nie zakłada większej 
możliwości zakupu sprzętu. Powyższy projekt dotyczy głównie wyrównywania szans 
edukacyjnych uczniów oraz kładzie nacisk na  rozwój młodzieży utalentowanej. 
Pani Trzaskalska zapytała, czy zajęcia będą prowadzone przez nauczycieli z Zespołu Szkół 
im. C. K. Norwida czy też przez ekspertów z zewnątrz. 
Pani Przeradzka – Martko odpowiedziała, że w tym wypadku obowiązuje zasada 
konkurencyjności. Wyjaśniła, że większość zajęć będą prowadzili instruktorzy z zewnątrz, ale 
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również nauczyciele z Zespołu Szkół im. C. K. Norwida będą mogli złożyć swoje aplikacje z 
propozycją poprowadzenia zajęć, o których mowa w projekcie.  
Pani Trzaskalska zapytała do kiedy jest termin składania wniosków. 
Pan Łapiński odpowiedział, że wnioski można składać do jutra tj. do 20 marca, jest to 
pierwszy nabór. Dodał, że projekt będzie jeszcze dzisiaj konsultowany z Regionalnym 
Ośrodkiem Europejskiego Funduszu Społecznego. Poinformował, że po konsultacji z 
powyższą instytucją będą jeszcze dokonane drobne, kosmetyczne poprawki w projekcie.  
Pan Wicestarosta zapytał, czy kwota dofinansowania może ulec zmianie. 
Pan Łapiński odpowiedział, że raczej nie. Pani Przeradzka dodała, że zmiana dotycząca 
wnioskowanej kwoty nie będzie miała znaczenia, ponieważ nie ma tutaj wkładu własnego 
szkoły. 
Pan Wicestarosta zapytał, jak wygląda zarządzanie projektem. 
Pani Przeradzka – Martko odpowiedziała, że projektem będzie zarządzał główny koordynator. 
Dodała, że nad projektem będzie miał pieczę również koordynator szkolny, koordynator ds. 
edukacji zewnętrznej w połączeniu z ewaluatorem oraz koordynator ds. zarządzania 
księgowością. Ponadto będzie prowadzony zewnętrzny monitoring projektu.  
Pan Wicestarosta zapytał, kto będzie przygotowywał postępowania przetargowe. 
Pani dyrektor odpowiedziała, że założono iż tymi zadaniami będzie zajmowała się księgowa. 
Pani Skarbnik zwróciła uwagę, żeby w kosztach projektu uwzględnić pochodne od 
wynagrodzenia tj. koszty, które ponosi pracodawca, w tym przypadku Zespołu Szkół im.       
C. K. Norwida wobec swoich pracowników zatrudnionych w projekcie. Dodała, że szkoła 
musi dokładnie przeanalizować czy zostały uwzględnione wszystkie koszty w projekcie.  
Pani Sekretarz zapytała, czy w ramach projektu mogą być zawierane umowy zlecenia z 
nauczycielami w/w szkoły. 
Pan Łapiński odpowiedział, że ta kwestia zastała sprawdzona i będzie można zawrzeć umowy 
zlecenia z nauczycielami powyższej szkoły. Dodał, że nabór pracowników musi opierać się 
na zasadach konkurencyjności.  
Pani Trzaskalska zapytała, jakie jest zainteresowanie szkołą, ponieważ w chwili obecnej 
organizowane są dni otwarte.  
Pani Przeradzka – Martko odpowiedziała, że jest duże zainteresowanie uczniów ofertą szkoły. 
Dodała, że podczas dni otwartych odwiedzili ich uczniowie m.in. z Bielic, Kurzętnika i 
Sampławy. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Szkic projektu stanowi załącznik nr 4. 
 
/pani B. Przeradzka – Martko oraz pan M. Łapiński opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim  punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie przystąpienia do projektu pod nazwą „Innowacyjnie i atrakcyjnie. 
Podniesienie jakości szkolnictwa zawodowego w Powiecie Nowomiejskim”. 
/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych oraz 
pan Artur Bednarczyk – osoba sporządzająca wniosek o dofinansowanie projektu / 
 
Pan Wodara poinformował, że w ramach projektu będzie można uzyskać ponad 800 tys. zł 
dofinansowania, gdzie ponad 300 tys. zł będzie można przeznaczyć m.in. na zakupy 
inwestycyjne dla szkoły, na zajęcia pozalekcyjne przygotowujące do egzaminu maturalnego, 
zajęcia dodatkowe z przedmiotów ścisłych oraz na kursy zawodowe. 
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Pan Wicestarosta zapytał, jakie będą organizowane kursy. 
Pan Wodara odpowiedział, że będą to m. in. kursy: obsługi koparko – ładowarki, prawa jazdy 
kat. D, T i C, obsługi wózków widłowych oraz spawaczy gazowych. Okres realizacji projektu 
będzie trwać od 01.08.2013r. do 30.06.2015r. Całkowita wartość projektu wyniesie   
1 010 000 zł, wkład własny w projekcie 128 775 zł. 
Pan Bednarczyk poinformował, że zgodnie z wytycznymi do projektu są narzucone 
ograniczenia wkładu własnego w poszczególnych latach tzn. na rok bieżący wkład własny 
będzie wynosić 27 840 zł, w roku 2014 będzie wynosić 33 840 zł, natomiast w 2015r.           
67 095 zł. Wyjaśnił, że w ostatnim roku realizacji projektu tj. 2015 są zaplanowane duże 
wydatki, niemniej jednak będzie możliwość aneksowania umowy i zmniejszenia wydatków 
jeżeli sytuacja finansowa powiatu będzie trudna.  
Pani Sekretarz zapytała, kto będzie realizatorem projektu, Zespół Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku czy w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pan Bednarczyk odpowiedział, że w momencie składania wniosku realizatorem projektu 
będzie Zespół Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pani Skarbnik poprosiła pana dyrektora o złożenie oświadczenia, że na etapie składania 
wniosku pieniądze na wkład własny zabezpieczy szkoła. Natomiast po uzyskaniu pozytywniej 
decyzji dotyczącej przyznania wsparcia finansowego powiat będzie szukał w budżecie 
środków finansowych na realizację projektu. Ponadto zwróciła uwagę, że we wniosku o 
dofinansowanie jest zapis, iż kontrole finansową sprawuje Skarbnik Powiatu. Poprosiła  o 
korektę zapisu, ponieważ kontrolę finansową w imieniu Starosty sprawuje Biuro Audytu i 
Kontroli.  
Pan Bednarczyk poinformował, że wniosek został wysłany do punktu kontrolnego EFS-u 
celem sprawdzenia. Dodał, że wniosek można składać do 25.03.2013r. 
Pani Starosta zapytała pana Bednarczyka, czy kwoty podane w projekcie uchwały mogą ulec 
zmianie. 
Pan Bednarczyk odpowiedział, że założenia dotyczące finansowania projektu nie ulegną 
zmianie. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Wniosek o dofinansowanie projektu  stanowi załącznik nr 5 
 
/pan M. Wodara oraz pan A. Bednarczyk opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
/wypowiedzi poza protokołem/  
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  
w sprawie zatwierdzenia projektu systemowego „Od wsparcia do samodzielności”. 
/na posiedzenie weszła pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie/  
 
Pani Łydzińska poinformowała, że całkowity koszt projektu szacowany jest na kwotę 
73 527,92 zł, wnioskowana kwota dofinansowania 65 807,60 zł. Wkład własny Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie wyniesie 7 720,32 zł. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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/pani U. Łydzińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania stowarzyszenia Pro Publico Bono Dla Dobra 
Wspólnego w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono zadania z zakresu pomocy 
społecznej. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 6. 
 
/pani B. Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu  w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Pani Sekretarz poinformowała, że zmiana statutu wiąże się z rozstrzygnięciem nadzorczym 
uchwały Nr XXXV/286/2013 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 24 
stycznia 2013r. w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Nowomiejskiego. Pani Sekretarz 
szczegółowo omówiła zmiany w statucie. 
 
Rozstrzygnięcie nadzorcze stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wybór dostawcy wyposażenia 
pracowni ćwiczeń dla projektu „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku – I 
etap”. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/  
 
Pani Banaszewska poinformowała, że w przedmiotowym przetargu złożono 3 oferty. W 
budżecie powiatu zabezpieczono kwotę brutto 127 456,00 zł na realizację przedmiotu 
zamówienia.  Wykonawca, którego oferta podlegała badaniu, po odrzuceniu dwóch ofert, 
zaoferował  wykonanie przedmiotu zamówienia za kwotę znacznie przekraczającą budżet, 
cena oferty wyniosła 161 698,36 zł. Dodała, że wystosowano pismo do Urzędu 
Marszałkowskiego z prośbą o wyrażenie zgody na zmianę uszczegółowionych parametrów 
technicznych wyposażenia pracowni ćwiczeń z zachowaniem rodzaju, ilości sprzętu oraz 
parametrów nie gorszych niż przewidziane we wniosku o dofinansowanie. Wyjaśniła, że 
powyższy wniosek złożony został w styczniu 2010r. i zawierał wyposażenie pracowni 
opisane na podstawie sprzętu ówcześnie znajdującego się w sprzedaży. Sprzęt ujęty we 
wniosku został szczegółowo opisany w zakresie wymiarów (szerokość, głębokość, 
wysokość), mocy, zużycia energii na dobę itp. Dodała, że przez okres trzech lat rynek 
sprzedaży tego rodzaju wyposażenia uległ zmianie zarówno w zakresie producentów jak i 
parametrów. Dlatego też komisja przetargowa nie mogła dokonać wyboru oferty, ponieważ 
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wykonawcy oferują wyposażenie niezgodne z opisem przedmiotu zamówienia  zawartym w 
siwz oraz w cenie znacznie przewyższającej kwoty, jakie zamawiający mógł przeznaczyć na 
realizację zamówienia. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na dostawę 
wyposażenia pracowni ćwiczeń dla projektu „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurz ętniku – I etap”. 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że opis przedmiotu zamówienia w specyfikacji jest 
dostosowany do realiów obecnego rynku. 
Pan Wicestarosta stwierdził, że ma obawy jeżeli chodzi o przyjęcie specyfikacji, ponieważ nie 
mamy jeszcze odpowiedzi z Urzędu Marszałkowskiego. 
Pani Banaszewska odpowiedziała, że pismo o którym mowa powyżej zostało wysłane 15 
marca. Dodała, że jeszcze dzisiaj zadzwoni do Urzędu Marszałkowskiego z prośbą o jak 
najszybsze udzielenie odpowiedzi w tej kwestii. Wyjaśniła, że rodzaj sprzętu oraz ilość nie 
uległa zmianie w specyfikacji. Dodała, że jeżeli chodzi o parametry sprzętu to podana jest 
tylko pojemność sprzętu oraz moc, bez podawania określonych wymiarów sprzętu.  
Pan Wicestarosta zasugerował, żeby poczekać na odpowiedź z Urzędu Marszałkowskiego i 
dopiero ogłosić przetarg na wyposażenie pracowni ćwiczeń. 
Członkowie Zarządu przychylili się do sugestii pana Wicestarosty.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na dostawę 
wyposażenia pracowni ćwiczeń dla projektu „Budowa Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurz ętniku – I etap”. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Marcin Buliński 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Ewa Kalisz - Górzkowska 
5. Członek komisji – Jolanta Jamroży 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  
                                                                                                    Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


